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Assistents 

 
Pressident: 

 

Diego Gómez. 
Està present  també Xavier Pérez, 
Regidor de Festes 
 

Presidents o representants legalment 

autoritzats de les associacions: 

 
Alicia Sierra 
Àrea comercial Av. Sants Patrons i 
adjacents 
 
Marisa Martínez 
Associació empresarial d'Alzira 
 
Victoria Palomares 
Àrea comercial  Parc Pere Crespí 
 
Francisco Gómez 
Àrea comercial Pérez Galdós 
 
Bernat Iborra 
Àrea comercial Dtor Ferran 
 
Representant de l'oposició: 
Ricardo Belda (suplent) 

 
Secretària 

Carmen Herrero. 
Assistent Teresa Pons 
 

 
 

ACTA Nº 01/20.- CONSELL ASSESSOR DE COMERÇ 
13 de enero de 2020 

 
 

 
 
 
 
 
 
En les dependències d'IDEA, i sent les 14.00 
hores del dia dalt indicat, es reunixen al marge 
les persones nomenades al marge, components 
del Consell Assessor de Comerç, constituït a 
l'empar d'allò que establixen els Estatuts que li 
són propis, en virtut de la seua ratificació en la 
sessió plenària celebrada el dia trenta-u de març 
de dos mil quatre, tot allò amb l'objecte de 
tractar: 
 
 

ORDRE DEL DIA 
 

1. Aprovació de l'acta anterior (12 de 
 novembre de 2019) 
 

2. Pressupostos municipals 
 

3. Sol·licitud del Centre comercial Carrefour 
 per a l'habilitació del dia 19 o 20 d'abril 
 de 2020 per a la pràctica comercial. 
 

4. Informació sobre la publicació de les 
 ajudes AVALEM COMERÇ de la 
 Conselleria de Economia Sostenible, 
 Sectors Productius, Comerç i Treball. 
 

5. Despatx extraordinari. 
 

6. Precs i preguntes. 
 

 
El Sr. President obri la sessió demanant 
l'aprovació de l'acta anterior que s'aprova per 
unanimitat. 
 

 
El Sr. President explica el detall del pressupost municipal de la partida relativa a comerç, còpia 
del qual tenen tots els assistents, explica que hi ha una minoració en les partides de 10.000 € 
que es compensen amb les despeses de La Reganyà i d'Espai Taronja perquè s'entén que 
ambdues accions són de promoció econòmica i que ha ajudat a dinamitzar el comerç local. 
 
La Sra Martínez comenta que el comerç local està atravesant un moment molt complicat i que 
estes iniciatives que comenta no han ajudat a millorar esta situació. 
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Sobre la partida Subvenció marca Alzira Ciutat comercial, el Sr. President comenta que no s'ha 
esgotat en 2019 perquè no s'havien fet propostes en el termini indicat. 
 
La Sra Sierra manifesta que seria desitjable unir totes les zones comercials per a portar 
endavant un projecte conjunt. 
 
El Sr. Iborra indica que Espai Taronja no ha aportat res a nivell comercial, però que la seua 
zona, Àrea comercial Ferran, sí que ha treballat i aportat. 
 
La Sra. Herrero respon que no eren excloents. La Sra Palomares expressa el seu acord amb 
Espai Taronja, però no entén que es tinga que restar de la partida de comerç per a donar 
suport a les actuacions de La Reganyà i d'Espai Taronja. També li agradaria que totes les 
àrees estigueren unides per a fer campanyes conjuntes, com per exemple per a S. Valentí. 
 
La Sra. Martínez manifesta que 20.000 € per a tot l'any és insuficient i que és molt complicat. 
Estem en un moment en el que van a tancar moltes tendes i explica que les àrees en conjunt 
no tenen capacitat per a organitzar actuacions amb major impacte. 
 
La Sra Herrero reconeix que haurem de reflexionar si entre tots no hem segut capaços de 
presentar propostes més atractives. 
 
El Sr. Pérez explica com funciona la gestió del pressupost municipal, si a 31/12 no està 
executat en la seua totalitat, es veu afectat en l'exercici següent, amb una minoració. 
 
La Sra. Martínez torna a comentar sobre a possibilitat de la figura d'un gerent que s'encarregue 
de generar projectes atractius. 
 
La Sra. Herrero exposa que la tècnic en comerç està, que és Teresa i que s'executen totes les 
propostes que dins del pressupost es puguen executar. 
 
Plantegen modificar les dates d'Espai Taronja perquè a nivell d'ambientació nadalenca no s'ha 
notat. 
 
La Sra. Herrero proposa convocar un consell assessor de comerç per a planificar la campanya 
de Nadal. 
 
El Sr. Iborra comenta varies iniciatives de distintes zones d'Espanya que poden ser atractives. 
 
La Sra. Sierra pregunta per la possibilitat de parlat amb els pàrquings. 
 
La Sra. Martínez li contesta que no és un problema de pàrking, sinó de afluència de públic. 
 
El Sr. President explica que la Fira de Nadal ha funcionat molt bé. La Sra. Herrero indica que 
se podria estudiar cóm atraure al centre d'Alzira als que van a la Fira. 
 
El Sr. President assenyala que tornarà a augmentar el pressupost de comerç amb els 10.000 € 
que s'han disminuit respecte de l'exercici anterior. 
 
Sobre la sol·licitud del Centre comercial Carrefour per a l'habilitació del dia 19 o 20 d'abril de 
2020 per a la pràctica comercial, i donat que la normativa de comerç autoritza al sol·licitant de 
grans superfícies a demanar de l'ajuntament que autoritze un d'estos dos dies festius per ser 
consecutius, per unanimitat s'acorda autoritzar el diumenge 19 d'abril, per respectar la tradició 
del dilluns de S. Vicent i que els treballadors d'estos centres també tinguen este descans.  
 
En el torn de precs i preguntes, el Sr. Iborra manifesta que els llums de Nadal han estat un 
fracàs per la ubicació, per la intensitat i per la quantitat. 
 
El Sr. President respon que hi ha que revisar la licitació.  
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El Sr. Iborra també vol manifestar el seu rebuig a la campanya de repartiment de plantes de 
Nadal al mercat ambulant de dimecres, perquè ha perjudicat greument als floristes. 
 
La Sra Sierra torna a comentar sobre la necessitat de l'encesa de les faroles de l'avinguda 
sobre la part de la vorera. 
 
Es torna a comentar sobre la possibilitat d'estudiar la proposta que combine Tardeo i Shopping, 
a través de l'autobús turístic. 
 
 
No havent més punts que tractar, es dóna per acabada la sessió a les 13.45 hores, de la data 
del encapçalament i amb el mitjà indicat, signant la present la Secretària, en prova de la 
conformitat amb allò expressat en la part superior d'esta Acta. 
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CARMEN HERRERO PARDO

Fecha firma: 22/07/2020 10:31:41

JEFA DEL SERVICIO DE DESARROLLO ECONOMICO COMERCIO Y PROYECTOS
EUROPEOS

AJUNTAMENT ALZIRA

DIEGO ERNESTO GÓMEZ GARCÍA - 19881386W

Fecha firma: 22/07/2020 11:54:44

ALCALDE-PRESIDENT

AJUNTAMENT D'ALZIRA


